
Overzicht moties en toezeggingen 2023 en 2018-2022 (vrs. sept 6/9)  
Datum   Nr Fractie   Inhoud  Afhandeling   PH  

230706 M2 Jaarstukken 
Roept het college op: 
Om te komen tot een betere beheersing van de onderbouwing 
van middelen (bestedingen en uitgaven) zodat er in de toekomst 
niet opnieuw een accountantsverklaring met beperkingen komt.

Dhr. Frequin

230706 M1 Motie vreemd betreffende positioneringsdocument MRA signaal 
Schiphol

Roept het college op:

Aandacht te vragen in de MRA voor het onderwerp Schiphol in 
relatie met de leefomgeving en daarbij er voor te pleiten om het 
aantal vluchten op Schiphol te verminderen ten gunste van de 
gezondheid en leefbaarheid van de bewoners in de omgeving.

230704 T1 NB Participatienota volgt na het reces Mevr. Koek-Baks  

Beantwoording

230704 T2 D66 Veel dode vogels gesignaleerd suggestie om dit via het 
weekblad of social media onder de aandacht te brengen 
(makkelijk melden app) 
De wethouder komt hier donderdag op terug. 

Mondelinge beantwoording 
raadsvergadering 6-7

E-mail verstuurd op 11-7 

Mevr. Koek-Baks

Beantwoording: update dode vogels daarover wordt stukje toegevoegd aan tekst in weekblad en op de website bij stukje melding maken van schade en 
vuil bij uw in de buurt.

230704 T3 D66 De Gemakswinkel gaat stoppen, daarmee ook een belangrijke 
voorziening PostNL. De wethouder gaat dit opnemen en 

Mondelinge beantwoording 
raadsvergadering 6-7

Mevr. Koek-Baks



bespreekbaar maken bij de BIZ om te zien of een ander dit 
eventueel kan overnemen.

Beantwoording

230704 T1 VVD Jaarstukken 2022 
De wethouder heeft toegezegd bij de behandeling in het najaar 
te komen met een planning betreft de scholen.

Dhr. de Jager

Beantwoording 

230704 T2 GL De wethouder zegt toe bij de behandeling van de begroting, 
inzichtelijk te gaan maken wat de risico’s zijn en de effecten 
daarvan.

Dhr. Frequin 

Beantwoording

230704 T3 VVD De wethouder informeert de raad na de zomer over de planning 
en voortgang van de kleinere projecten. 

Dhr. Frequin

Beantwoording

230704 T5 OAA Er zullen meetbare indicatoren worden opgenomen in de 
begroting zoals bv. vermindering co2 uitstoot en voortgang 
bomenaanplant en andere indicatoren die de raad belangrijk 
vindt. 

Dhr. de Jager 

Beantwoording

230704 T7 NB De geluidskaarten zullen na het reces besproken worden met de 
raad 

Mevr. Paulette 
Koek- Baks

Beantwoording



230629 T1 OAA De wethouder gaat informeren of de Ouder-Amstelse jeugd kan 
aansluiten bij de zomerse activiteiten in de buurgemeenten

Dhr. de Jager 

Beantwoording
Coherente organiseert elke vakantie voor de Ouder-Amstelse jeugd. Deze activiteiten worden aangekondigd in het Weekblad voor Ouder-Amstel (zie 
website 24 juli) en via de social media waar jongeren veel op te vinden zijn. Het heeft de voorkeur om de jeugd te betrekken bij de activiteiten in de eigen 
gemeente om hen zo meer binding en betrokkenheid te laten krijgen bij hun eigen omgeving en om een relatie met de jongerenwerkers op te bouwen. 

230629 T2 PvdA Toezegging - onderzoek naar de bijzondere bijstand (aantallen 
en degelijke) 

Dhr.de Jager 

Beantwoording

230629 M2 GL NB
AL
D66
OAA

Motie Stadspas:
Draagt het college op om: 
- In gesprek te gaan met de gemeente Amsterdam en 
Amstelveen om te bespreken of het wellicht mogelijk is om 
inwoners van Ouder-Amstel gebruik te laten maken van de 
stadspas van de gemeente Amsterdam of de gemeente 
Amstelveen.

Dhr. de Jager

Beantwoording:
 Amstelveen geeft aan dat dit nu geen optie is. Zij zijn bezig met een herijking van het minimabeleid en moeten daarna nog een aanbesteding uitvoeren. Amsterdam heeft 
meerdere verzoeken gekregen om te kijken of aansluiten mogelijk is. Zij evalueren nu de aansluiting van Diemen en overwegen een aansluitdocument op te stellen met 
gelijkluidende voorwaarden voor gemeenten die willen aansluiten. Schatting is dat aansluiten € 40,- tot € 60,- per persoon kost. Dit zijn kosten naast onze huidige uitgaven. 
Om aan te sluiten wil Amsterdam graag een concreet verzoek ontvangen.    

230629 M3 GL
AL
PvdA
NB
D66
OAA

Motie: Verduurzaming huizen woningbouwverenigingen
Draagt het college op om:

-In gesprek te gaan met woningcorporaties in de gemeente 
Ouder-Amstel, zoals Eigen Haard, om te overleggen welke 
maatregelen er nog meer genomen kunnen worden om de 
energiekosten op korte termijn te verlagen voor de bewoners 
van haar woningen, bewoners inzicht te geven in individueel 
energieverbruik en te bespreken waar de gemeente kan helpen 

Dhr. de Jager



om dit te versnellen (bijv. door een revolverend fonds op te 
richten)

Beantwoording 
In een revolverend fonds komt het uitgeleende geld weer terug, zodat het opnieuw beschikbaar komt voor nieuwe leningen. In Ouder-Amstel is in de 
raadsvergadering van 25 november 2021 is een krediet van € 250.000 voor het verstrekken van duurzaamheidsleningen beschikbaar gesteld en de 
verordening “Verordening Duurzaamheidslening gemeente Ouder-Amstel” is met ingang van 1 januari 2022 inwerking getreden. Het Stimuleringsfonds 
Volkshuisvesting Nederlandse Gemeenten  (SVn) beheert dit fonds.

230629 M1 D66

OAA
VVD
NB

GL
PvdA
AL 

Motie: Adviescommissie VrAA
Verzoekt de gemeenteraad om een gemeenschappelijke 
regeling VrAA te ondersteunen en het instellen van een 
Adviescommissie. 

Beantwoording

230615 T1 D66 Aanpak Signalen over Armoede
over stadspas 

De PH zegt toe te kijken of de stadspas op de gemeente Ouder-
Amstel van toepassing zou kunnen zijn

Dhr. e Jager  

Beantwoording: 

230615 T1 D66 Bezuinigingen Coherente 

Verzoek beantwoording voor de raadsvergadering van 29 juni

Dhr. de Jager 



Begrijpt de portefeuillehouder dat het aannemen van het 
raadsbesluit er o.a. voor zou kunnen zorgen dat het voor 
Coherente moeilijker wordt om bestuursleden te vinden?

Beantwoording

230525 T1 PvdA 
D66 
AL 
NB 

Mobiliteitsplan:  
De portefeuillehouder zegt toe de benodigde budgetten te 
verwerken in de begroting  

 Mevr. 
Koek-Baks  

Beantwoording
 
230516  T1  VVD  Toegezegd is dat beleid gaat komen over de maatschappelijke 

voorzieningen in de woonvisie (eind dec- begin jan 2024)  
  Dhr. Frequin  

Beantwoording:
  
230516  T3  NB   Verzoek om te kijken naar opties om de kruising 

Holendrechterweg-Middenweg veiliger te maken, eventueel 
plaatsing van spiegels.   
Dit geldt ook voor het fietspad bij Hoger-Einde-Zuid. Dit zal 
schriftelijk worden beantwoord.  

  Mevr. Koek-Baks  
  

Beantwoording
  
230511  T2  GL  Verzoek om bij de volgende (meerjaren-) begroting, de 

financiële uitwerking toe te voegen. De portefeuillehouder zegt 
dit toe.  

  Mevr.  
 Langenacker  
  

230511  T1  AL  De portefeuillehouder zegt toe alsnog de vragen inzake 
Veiligheidsregio over het waarborgfonds, schriftelijk voor de 
raadsvergadering te beantwoorden  

  Mevr. 
Langenacker  

Beantwoording:  

  T4  PvdA  Extra aandacht op scholen inzake de Holocaust en de joden 
vervolging zal worden meegenomen bij de gesprekken op 
scholen    

  Mevr. Koek- Baks  



Stvz huisvesting voor het onderwijs zal schriftelijk worden 
beantwoord  
  

Beantwoording:    
  
  T6  NB  Verdere termijnen over dorpen vrij van vrachtwagens zullen 

schriftelijk worden beantwoord   
    

  Mevr. Koek- Baks  

Beantwoording:    
  
  T7  OAA  De vraag over VRA waarom niet bij Going concern in de CUP 

zal schriftelijk beantwoord worden   
  

  Mevr. Koek- Baks  

Beantwoording    
  
221213  M1    Verzoekt het college:    

 Vanaf nu alle verkoop van gemeentelijke grond of 
vastgoed, aan de raad voor te leggen zodat de raad 
wensen en bedenkingen kan aangeven met uitzondering 
van verkoop van grond voor tuinuitbreidingen en 
nutsvoorziening wanneer de omvang beperkt is tot 
maximaal 10m2; 

  Dhr. Frequin  

Beantwoording  

221213  M4    Verzoekt het college:   
Vanaf nu de Gemeenteraad in de gelegenheid te stellen wensen 
en bedenkingen te uitten voorafgaand aan de goedkeuring van 
dergelijke tijdelijke voorzieningen bestemmingswijzigingen daar 
waar het ingrijpende of mogelijk politiek gevoelige voorstellen 
betreft.  

  Dhr. Frequin  

Beantwoording

221110  M1    Draagt het college op: Zich zo spoedig mogelijk bij het ministerie 
OCW aan te melden als Regenbooggemeente Ouder-Amstel, 

    



met als doel de extra middelen te ontvangen ter bevordering van 
het lokaal LHBTIQ+ emancipatiebeleid en deze middelen in te 
zetten voor activiteiten rondom dit thema.    

Beantwoording

      2018-2022 hieronder zetten met aangepaste 
portefeuillehouder  

    

Beantwoording

211125  M4    Meer Groen in DNK 1. Bij de stedenbouwkundige uitwerking als 
uitgangspunt te hanteren: a. Dat bestaand groen behouden blijft, 
tenzij dit niet past in de structuurvisie; b. Dat rekening wordt 
gehouden met de verblijfplaatsen van eventuele beschermde 
diersoorten; c. Dat ervoor zover mogelijk, evenveel kwalitatief 
groen van grote ecologische waarde terugkomt in het gebied als 
dat verwijderd wordt; d. Dat er kwalitatief hoogwaardig groen 
wordt gerealiseerd; e. Het stadspark zich, rekening houdend met 
de uitkomsten van participatie, zoveel als mogelijk richt op 
natuur en recreatie in het groen en van voldoende omvang is om 
in de behoefte te voorzien van de bewoners en bezoekers van 
ABPZ en DNK; 2. Bij de stedenbouwkundige uitwerking de 
opties te verkennen om delen van het stadspark/plangebied 
slechts beperkt op te hogen en daarmee meer ecologisch 
waardevol groen te behouden. 3. In het vervolgtraject tijdig te 
starten met onderzoek naar herplanting van bomen  

  Dhr. Frequin    

Beantwoording

211125  M5    Verzoekt het college: •Om in de stedenbouwkundige uitwerking 
van DNK de bereikbaarheid van DNK tijdens evenementen 
speciale aandacht te geven met de nadruk op: -scheiding van 
evenementen- en bestemmingsverkeer; -stimuleren van OV en 
fietsgebruik voor bezoekers van evenementen; -voorkomen van 
(parkeer)overlast in de wijk; •Om met de betrokken partijen 
goede afspraken te maken over informatievoorziening, 
handhaving en (dynamische) verkeersregeling tijdens 

  Dhr. Frequin  



evenementen; •Om de resultaten voor te leggen aan de Raad in 
het kader van de vast te stellen uitvoeringsstrategie  

Beantwoording

201217  M3  VVD  Verzoekt het college om in gesprek te gaan  
Met de verantwoordelijk portefeuillehouder in Amsterdam om 
duidelijk te maken dat wij geen erotisch centrum nabij onze 
gemeentegrenzen willen en de portefeuillehouder te bewegen te 
kiezen voor een andere locatie  
De raad te informeren over de uitkomst van dit gesprek of deze 
gesprekken.  

  Mevr.  
Langenacker  

Beantwoording

200702  M3  D66   
GL  

Entrada roept het college op: • Zich in de 
vervolgonderhandelingen in te spannen om de middel dure 
huurwoningen gedurende een termijn van tenminste 20 jaren na 
de eerste ingebruikname voor de daarvoor bedoelde 
doelgroepen beschikbaar te houden. • Bij de besluitvorming over 
de stedenbouwkundige visie een onderbouwing aan de raad te 
presenteren waarom zij in deze onderhandeling wel of niet 
geslaagd is in de hiervoor genoemde oproep  

  Dhr. Frequin  

Beantwoording  

190418    Raadsbr
eed  
    
aangeno
men   

Motie vreemd woningen om zelf in te wonen  
 Roept het college op om: -Te onderzoeken welke 
mogelijkheden Ouder-Amstel kan gebruiken om woningen 
toegankelijk te houden, zoals een anti-speculatiebeding en een 
zelfbewoningsplicht. -Deze mogelijkheden voor te leggen aan de 
raad. -Dit alles te doen op een moment dat de mogelijkheid biedt 
het te laten gelden voor de ontwikkelingen bij DNK, Entrada en 
het ABP.  

  Dhr. Frequin


